
Ansøgning om udvalgspost i Udvalg for Molekylærpatologi 

Min tid som formand for UMP udløber, men jeg vil gerne fortsætte som menigt medlem i UMP, da vi er 

mere eller mindre i proces med en række opgaver, som jeg synes det vil være ærgerligt at slippe på 

nuværende tidspunkt. Det drejer sig om etablering af en specialist uddannelse for kliniske akademikere i 

specialet, forsøg på standardisering af molekylære udsvar, og forberedelse af molekylærpatologien i et 

kommende nyt patologisystem. 
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